
Hakijan etunimi ja sukunimi    HAKEMUS 
Hakijan kotiosoite      päivämäärä 
Puhelinnumero      
Sähköpostiosoite 
 
Vastaanottajan ammatti ja nimi 
Yrityksen nimi 
Yrityksen osoite 
 
 
 
HAETTAVAN TEHTÄVÄN NIMI 
 
Kerro ensimmäiseksi, miksi haet kyseistä työpaikkaa. Kerro, miksi olet 
kiinnostunut työstä. 
 
Kerro seuraavaksi, mitä osaat. Kerro etenkin ne taidot, joista on hyötyä 
hakemassasi työssä. Kerro myös koulutuksesta, josta on hyötyä 
hakemassasi työssä. Kerro myös, millaisia vahvuuksia sinulla on. 
 
Kerro lopuksi siitä, millainen ihminen ja työntekijä olet. Kerro esimerkiksi siitä, 
työskenteletkö mieluummin yksin vai yhdessä muiden kanssa. 
 
Kerro, että ansioluettelosi on hakemuksen liitteenä. 
 
 
 
Ystävällisin terveisin, 
 
Etunimi Sukunimi 


